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Megjelentek: Dr. Józsa Viktor (EGR, KIB elnök), Dr. Szente Viktor (ARA), Károly Dóra (ATT), Dr. 

Czétány László (ÉPGET), Dóka Tamás (GT3), Pilissy Tamás (GTT), Hajgató Gergely (HDR), 

Herczeg József (MOGI), Berezvai Szabolcs (MM), Dr. Szabó Ferenc (PT), Farkas Szidónia (GHK), 

Modrovics Gergő (GHK), vendég: Benesóczky László (GPK-GDH) 

Kezdés: 14:05 

Érintett témák: 

1. Kari PR-felelős bemutatkozása 

2. Tanszéki weboldalak 

3. Informatikai biztonság 

4. Moodle (általános) 

5. A GHK tervei a Moodle-lel 

6. KIB workshop 

7. IT-beszerzések aktuális helyzete 

1 Kari PR-felelős bemutatkozása 

• Benesóczky László látja el a tisztséget, célja a hallgatói létszám növelése. 

• Összefogottabb közösségi média (és egyéb online) jelenlétre törekszik. 

• Feladata a kari események tudósítása, közösségi média felületek gondozása, stb. 

• Kari események szervezésekor meg lehet kérni rá, hogy tudósítson. 

• Egyelőre a kapcsolatfelvétel zajlik a tanszéki közösségi média-felelősökkel, a későbbiekben 

előnyös lenne a velük való kooperáció. 

• A Kármán Stúdió jelenleg tanszéki bemutató videókon dolgozik, László emiatt velük is 

felveszi a kapcsolatot. 

2 Tanszéki weboldalak 

• Benesóczky László egyetért a JV által összeállított weboldalakkal kapcsolatos ajánlásokkal. 

• Az ipari kompetenciákat fel érdemes tüntetni a weboldalon, de a részletekről még JV egyeztet 

a Dékán Úrral. 

• A GTT jelenleg is az IIG webhostingját használja és elégedettek vele, a közelmúltban történt 

egy frissítés, ami után a szolgáltatás ismét vállalható szinten áll rendelkezésre. 

• Sok tanszéki weboldal fejlesztése van folyamatban, ezek tartalmának és menürendszerének 

egy részét célszerű lehet egységesíteni. 

• A GHK is átnézte a tanszéki weboldalakat, erről egy egyesített dokumentumot küldenek 

hamarosan a Bizottságnak. 

• A jogosultságot igénylő hallgatói tartalom megnehezíti a hallgatók dolgát, ha a félév 

végeztével szeretnének hozzáférni a segédanyagokhoz, például az adott tárgyra épülő további 

tárgyak kapcsán. Ez például megoldható a címtáras azonosítóval. 

• A Kari weboldal átfogó értékelése és a fejlesztési javaslatok megfogalmazása a következő 

évre tolódik, hogy a bizottság elsősorban a frissen készülő tanszéki oldalakat tudja támogatni. 

• Szabó Ferenc és Pilissy Tamás szubjektíven pontozza a tanszéki weboldakat, ezeket segítő 

szándéllak osztunk meg, hogy a tanszékeknek mely elemekre célszerű fókuszálni a meglévő 

vagy új oldalaik esetén. 

3 Informatikai biztonság 

• Webszerver teszt: https://www.ssllabs.com/ssltest/. 

• E-mail cím, jelszó érintetlenségének ellenőrzése: https://haveibeenpwned.com/. 

https://www.ssllabs.com/ssltest/
https://haveibeenpwned.com/


• Zsarolóvírus titkosítás visszafejtők: https://www.nomoreransom.org/. 

4 Moodle (általános) 

• Józsa Viktor veszi fel a kapcsolatot a tanszéki felelősökkel, várhatóan januárban. 

• A kar részéről több tanszék is kiemelten elkötelezett az ÉMK-s Moodle csomag iránt. 

• Ezért az élesítés a tavaszi félévre maradna, ősztől pedig élesben futhatna a kari Moodle. 

• A jövő évi rendes workshop (az Egyetemi Sportnapon) témája célszerűen a Moodle lehetne. 

5 GHK tervei a Moodle-lel 

• A GHK-nak kevés, a Moodle-ön is megosztható tartalma van. 

• A releváns anyagok első körben jegyzetek lennének, ezek kezelését egy GHK-beli 

adminisztrátor végzné. 

• Azok a tanszékek, akik a 2019. őszi félévben tartottak Moodle-ös órát, köröztethetnének egy 

kérdőívet a hallgatók között a moodle használatáról. 

• Az MM-en már van hasonló kérdőív, ezt továbbítják Szente Viktornak, aki feltölti a Moodle-

ba. Egyúttal a GHK elkéri a kérdőívet Szabó Zsolttól (MM) véleményezésre. A kérdőívben 

javasolt rákérdezni, hogy a hallgatók milyen informatikai eszközökkel rendelkeznek 

(okostelefon, tablet, laptop). 

• A GHK a hallgatói kapcsolattartásra és a tankörök szervezésére a Facebookot egyelőre 

hatékonyabbnak látja, de az ősszel futó, gólyáknak szóló Egyetemi Polgári Ismereteket 

valószínűleg a Moodle-ön fogják szervezni és a tapasztalatok alapján megfontolják az 

átállást. 

6 III. KIB workshop 

• A SLIP alatt is lehetne egy alkalom, ez lehetne kutatás-orientált, ahol minden tanszék egy 

kutatási témájú, szoftveres megoldást igénylő projektjét mutatná be. 

• Erre adjunktusokat és docenseket lenne célszerű delegálni előadónak. 

• Szavazás: A KIB egyöntetűen támogatja, hogy a SLIP idején egy kutatási témájú 

workshopot tartsunk, 15+5 perces előadásokkal. 

7 IT-beszerzések aktuális helyzete 

• A listák hosszúak, néha LIFO, néha FIFO rendszerben dolgozzák fel. 

• Sürgős esetben a tszv-nek érdemes a Beszerzési Csoportnál érdeklődnie a megrendelésről. 

• DKÜ-ben nem szereplő tételek hogyan kerülnek be a DKÜ-be? Józsa Viktor megkéri Dékán 

urat, hogy az IIG-től kérjen egy tájékoztatót a megváltozott ügyrend pontos menetéről. 

Vége: 15:45 

 

https://www.nomoreransom.org/

